

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

Hersteller

Energy Inside GmbH
Ludwig-Elsbett-Straße 8
97616 Salz
Germany

Gegenstand der Erklärung:

Produkt Type	Blockbatterie
Produkt Model	4R25
Artikelnummer	131256
Marke	XCell

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den Anforderungen der folgenden EU-Gesetzgebung und harmonisierten Normen:

EU Battery Regulation 2023/1542 of July 12, 2023, Annex I
EC REACH Regulation (1907/2006)
DIRECTIVE 2000/53/EC

Verwendete relevante harmonisierte Normen oder Verweise auf andere technische Spezifikationen:

--

Die Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung des Herstellers ausgestellt

Diese EU-Konformitätserklärung ist eine Selbsterklärung von Energy Inside GmbH. Zum Zeitpunkt der Veröffentlichung dieses Dokuments wurden keine benannten Stellen (gemäß der Batterieverordnung (EU) 2023/1542) gemeldet.

Salz, 15.07.2024

Ort, Datum

energy inside GmbH
Ludwig-Elsbett-Str. 8 D 97616 Salz
Tel. 09771/6288-0 Fax 09771/628822

Stempel



Daniel Seifert (Head of Purchasing)

EU DECLARATION OF CONFORMITY

Manufacturer

Energy Inside GmbH
Ludwig-Elsbett-Straße8
97616 Salz
Germany

Object of declaration

Product Type	Primary block battery
Product Model	4R25
Item number	131256
Tradename	XCell

The object of the declaration described above is in conformity with the requirements of the following EU legislation and Harmonized standards:

EU Battery Regulation 2023/1542 of July 12, 2023, Annex I
EC REACH Regulation (1907/2006)
DIRECTIVE 2000/53/EC

Relevant harmonized standards used or references to other technical specifications in relations to which conformity is declared:

--

The Declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer

This EU Declaration of Conformity is a self-declaration by Energy Inside GmbH. There have been no notified bodies (pursuant to the Batteries Regulation (EU) 2023/1542) declared at the time of this documents publication.

Salz, 15.07.2024

Place and date of issue

energy inside GmbH
Ludwig-Elsbett-Str. 8 D 97616 Salz
Tel. 09771/6288-0 Fax 09771/628822

company stamp



Daniel Seifert (Head of Purchasing)